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Møtereferat - FAU Kleppelunden skule 
 
Møtedato: Torsdag 05.06.25 Møtetid: 19.00-20.30 Møtestad: Kleppelunden skule 
Innkalt:  
1B - Hanne Svanes Kristiansen 
2A - Pål Pollestad (KFU) 
2A - Brita Garpestad (Vara SU/SMU) 
3A - Maren Borsheim 
3B - Olav Lura (Leder) 
4A - Elisabeth Bærheim 
5A - Belinda Voldsund Værnes (SU/SMU) 
6A - Gry Merete Mellemstrand (Kasserer) 
6B - Stig Penne (Nestleder) 
7A - Renate Kydland (Sekretær) 
 
 
Frafall: 
4B - Camilla Larsen Meland 
Rektor - Kariann F Leikanger 

 

Saksliste 
 

Sak nr. Sak Ansvar Frist 
24/25 - 64 

 

Godkjenning av innkalling 05.06.2025 og referat 24.04.2025 

● Godkjent uten innvendringer   

24/25 - 65 

 

FAU leders tid - juni 

● Økonomi 2024/25 

○ Informerer om økonomi. Inntekter i året er relatert til overføringer 
fra de 3 andre skolene (Horpestad, Bore og Kleppe) i begynnelsen 
av skoleåret. 

○ Utgiftene er moderate da det ikke har vært de store aktivitetene. Det 
har vært litt utlegg til reflekskampanjen, samt noen blomster og 
andre mindre utlegg.  

○ Det er et positivt resultat for året, men det skyldes overføringene fra 
de tre FAU’ene, ettersom det ikke har vært andre inntekter. Dette vil 
naturligvis ikke gå i lengden, men FAU må ta “tæring etter næring”. 

○ FAU har to bankkonti, hvor den ene disponeres av 17.mai komiteen. 
Det ble diskutert hva som evt skal gjøres med fremtidige 
overskudd/underskudd. Vi ble enige om at 17.mai kontoen må ha en 
solid buffer som skal kunne dekke opp for noen dårlige år. Vi ble 
også enige om at fremover så er det FAU som bestemmer om et evt 
overskudd fra 17.mai kontoen skal overføres til FAU konto og 
brukes på aktiviteter som gagner hele skolen.  
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○ For 2025 ble vi enige om at det ikke blir gjort noen overføringer fra 

17.mai konto til FAU konto   

● Tilbakemeldinger 17.mai feiring 

○ 17. mai feiringen var vellykket. Det var mye gode tilbakemeldinger 
på 17.mai. Det har blitt evaluert i eget møte med 17.mai komiteen. 
Det har kommet noen konstruktive tilbakemeldinger som komiteen 
vil jobbe med til neste år. Nestleder i årets komitee blir leder i 
komiteen ved neste 17.mai feiring for å sørge for kontinuitet. 

○ Kommunen har stilt opp med mye god hjelp. Det økonomiske gikk 
godt i pluss, blant annet grunnet mange sponsorer. Det kan ikke 
forventes like mye sponsorer de kommende årene da mye av 
sponsormidlene ble gitt som til etablering av 17.mai feiring ved 
Kleppelunden Skule. 

 

24/25 - 66 
Rektors tid - juni 

● Rektor hadde meldt forfall og det ble ikke gitt noen oppdatering.   

24/25 - 67 

Orientering fra forrige SU møte 

● Leder orientert om sakene som ble tatt opp på forrige SU-møte. Referat ble 
lagt ved innkalling.  

  

24/25 - 68 

Annet 

● Det ble meldt inn en sak angående el-sparkesykler ved Kleppelunden Skule. 
Lover/forskriften er klar at det er bare barn over 12 år som kan bruke 
EL-sparkesykkel. FAU støtter seg til loven og vi ønsker å ta dette opp igjen 
på første FAU-møte etter sommeren. Da ønsker vi å informere og minne 
foresatte på reglene rundt EL-sparkesykler.  

  

 
 
Referent / Leder FAU Kleppelunden skule   
Renate Kydland / Olav Lura 

Side 2 

 


